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Sak 1. Konstituering av SU:
Leder: Astrid Strand: øvrige medlemmer er Rita Andersen og Åke Holmstrøm som
representerer foreldregruppa.

Barehagens representanter: Olaug Adolfsen, Solveig Ødegard og vara Sissel Skogstad.
Hilde K. Moen representerer kommunen og er sekretær.

Politisk valgt: Erling Palmar

Sak 2. Regnskap og Budsjett:

Det ble gitt en orientering om regnskapstallene for 2012 og reduksjon i driftsbudsjettet på 5 %
+ inflasjon på ca. 3 %. Dette vil føre til dårligere kvalitet på tilbudet som vi kan gi barna og
mindre mulighet for fornyelse og oppgradering av utstyr.

Sak 3. Orientering og kommentarer på Rådmannens innstiling på reduksjon i
barnehagetilbudet fo..2013.

KUTT10%
Samarbeidsutvalget i Hauan barehage ønsker at Fauske kommune skal være en attakiv
kommune med gode kvalitative tilbud for barn i barehage og skole.

Både foreldre og ansatte er bekymet for hva Rådmanens forslag til innsparinger på
barehagetilbudet vil bety for små bar i barehagealder. Barnehager kan være arkitektoniske
perler, servere spennende mat fra hele verden og ha fantastisk ute areaL. Men i bun og gru
er det en ting som er viktig for barehagetìbudet. Nok ansatte påjobb. Straks det er få folk på
jobb, reduseres barehagetilbudet til oppbevaring.
Kutt med 10 % i bemanning i Fauske kommunes barehage vil måtte føre til redusert tilbud
og redusert åpningstid. Mange foreldre vil ikke kune benyte seg av barehagetibudet. Dette
vil også gå ut over sikkerheten.
Mindre kvalitet-mindre attrakivt arbeidsplass. Mer arbeidspress på den enkelte ansatt som
igjen kan føre til høere sykefravær. Deltidsstilinger inn i barehagen. I budsjettforslaget står
det noe om målsettingene for de kommunale barehagene. BL.a. videreføring av ICDP, jobbe
akivt med tidlig innsats, aktiv med nærværsarbeid for å få ned sykefraværet til 7 %. Hvordan
skal vi nå dette med mindre bemanning og med kutt i driftskostnadene med j .fr. 5 % + 3-4 %
inflasjon fiane eIieter.

For Hauan barnehage vil Rådmanens forslag føre til at vi må øke bemaning for å få
godkjent barnehageloven og vedtektene for barnehagene i kommunen.
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Slik vil det se ut for Hauan barnehage:

30 plasser - 5 ansatte i 100 % stillng fordelt på avdeling Ole Bru og Tussi.

Redusert bemanning/assistent med 10 % på hver avdeling.

T.V. 07.30-14.15
T.V. 07.30-14-15

M.V. 08.00-14.45 (ass redusert 10 %)

S.V.08.30-16.00
S.S.V. 09.30-16.15 (ass redusert 10 %)

Mellom 14.15 og 14.45 blir vi kun 3 ansatte påjobb. Da er det oftest ikke hentet bar (30
bar: 3 voksne = 10 bar pr. voksen.)

Mellom 14.45-16.00 blir vi kun 2 voksne påjobb. Da er vi oftest minimum (20 bar: 2
voksne = 10 bar pr. voksen).

Vedtektene til kommunen sier 6 barn pr. voksen. Rådmanens forslag sier 6,2 bar pr.
voksen.
For, vår barehage blir det 10 barn pr. voksen i store deler avdagen. Da er dette et ikke lovlig
tiltak. Jeg viser til Barehageloven med forskrifter.

NEDLEGGELSE AV SMÁARNSA VDEING

Viktig med et bruervennlig barehagetilbud i kommunen som symboliserer kvalitet og
service. Målsetningen i kommunen mot 2025-vekst i folketall, vekst i næringsliv, god
folkehelse og gode tjenester.
Det er det ikke Samsvar med når bar født etter 1. september kan bli nødt til å vente til de er 2
år før de får en barehageplass. Satsing på tidlig innsats - de som ikke får plass må benyte
ukvalifisert dagmamaer.

Som sagt er både ansatte og foreldre bekymret for hvordan fremtiden vil bli for bara våre.
Bara er små nå, men de er framtiden. De kan ikke selv si noe om dette derfor må vi gjøre det.
Vi tør ikke spile rulett på et opplagt spørsmål om bemanning for disse barna.

Fauske, 22.11.12

Astrid Strand Hilde Krstensen Moen

Leder i Fauske sekretær/styrer


